

114 學年度第 2 學期日間部
微積分(二)(4)期中退選
實施方式及注意事項

Day Department of the second semester of 114 academic year Calculus (2-4),
Implementation method and precautions for mid-term withdrawal

1. 日間部學生欲申請期中退選**微積分(二)(4)**課程者，印出公告附件申請書紙本經系主任簽章後提出申請。

Day students who wish to apply for mid-term withdrawal from calculus (2-4) courses should print out the paper application form attached to the announcement and submit the application after being signed by the department head.

2. 紙本申請書經核章後請於第 5 週 **115 年 3 月 23 日至 115 年 3 月 27 日**送至**教學業務組**申請，逾期不受理。

After the paper application form is approved, please send it to the Academic Administration Section for application from March 23, 2026 to March 27, 2026 in the 5th week, and it will not be accepted after the deadline.

3. 退選後總修課學分數仍不得低於該學期最少應修學分數，延修生應至少保留一門課，退選後學生應至校務 e-care 選課清單確認退選後課程狀態。

After withdrawal, the total course credits shall not be lower than the minimum required credit for the semester, and the extended students should retain at least one course, and students should check the course status after withdrawal .

